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Poznań, 10 lipca 2018 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: naprawy uszkodzeń na alejkach na Szachtach 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na nawierzchni alejek na Szachtach, które powstały w ostatnich latach (alejka Dookoła Edy w 2015 r. 

oraz Ku Cegielni w 2016 r.) pojawiły się spękania na asfalcie. Świadczą one o złym wykonaniu konstrukcji 

alejek – nieprawidłowo wykonanej podbudowie. 

Zwracam się z prośbą o informację, czy alejki są jeszcze na gwarancji – jeśli tak, to z prośbą 

o wyegzekwowanie od wykonawców napraw. 

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 



 

 

 



 

 

 

 

 


